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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1710 Ökad trygghet för polisen

Trots att polisen har vuxit från 20 000 poliser till 22 000 stycken är polisbristen 
fortfarande stor. Omkring var fjärde polis har befunnit sig i kritiska situationer 
utan att ha fått förstärkning, enligt en ny mätning från Polisförbundet. 

I den tid vi lever i, med eskalerande gängkriminalitet och kravaller färskt i 
minnet, är detta givetvis oroväckande och under all kritik. En relevant fråga att 
ställa till regeringen är: Hur ska medborgarna känna sig trygga när inte ens 
polisen själva gör det. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Hur ämnar ministern verka för att poliserna ska känna trygghet i sitt 
yrkesutövande? 

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-13
Besvaras senast
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